



ADDRESS  
BEACH RESORT  
FUJAIRAH

14<sup>th</sup> April 2025

14 ابريل 2025

ضيفنا الكريم،

Dear Valued Guest,

We would like to inform you that the adult pool will be temporarily closed for maintenance from Monday, April 14th to Friday, April 18th, 2025.

During this period, we regret any inconvenience this may cause and would like to offer our sincere apologies for the temporary closure of the adult pool. However, we are pleased to inform you that the family pool and beach area will remain open as alternative options for your relaxation and enjoyment.

We appreciate your understanding and cooperation as we strive to maintain our facilities to provide you with the best possible experience during your stay with us.

Should you have any concerns or require any assistance, please do not hesitate to contact our reception team who will be more than happy to assist you in any way possible.

We thank you for your cooperation and understanding. Your comfort and satisfaction are of utmost importance to us.

Kind regards,

Management Office  
Address Beach Resort Fujairah

نود إبلاغكم بأنه سيتم إغلاق المسبح المخصص للبالغين مؤقتاً لأعمال الصيانة ابتداءً من يوم الاثنين الموافق 14 أبريل وحتى يوم الجمعة الموافق 18 أبريل 2025.

وخلال هذه الفترة، نأسف لأي إزعاج قد يسببه هذا الإغلاق المؤقت، ونتقدم إليكم بخالص اعتذارنا. ومع ذلك، يسعدنا إبلاغكم بأن المسبح العائلي ومنطقة الشاطئ سيظلان متاحين كخيارات بديلة للاسترخاء والاستمتاع.

نقدر تفهمكم وتعاونكم أثناء قيامنا بأعمال الصيانة الضرورية لحفظ على مرافقا، بهدف تقديم أفضل تجربة ممكنة لكم خلال إقامتكم معنا.

في حال وجود أي استفسارات أو إذا كنتم بحاجة إلى أي مساعدة، لا تترددوا في التواصل مع فريق الاستقبال، حيث سيكونون سعداء بمساعدتكم بكل سرور.

نشكر لكم تعاونكم وتفهمكم. راحتكم ورضاكم هما أولويتنا القصوى.

أطيب التحيات،  
محمد قورة  
مكتب الإدارة  
العنوان منتجع شاطئ الفجيرة